
Det Kolde Gys 

Referat Bestyrelsesmøde 4. marts  2025 

Deltagere: Dorrit, Ole, Per, Rasmus, Lotte, Lis og Kirsten.    

Referent: Kirsten 

Dagsorden 
1  Økonomi og likviditet 
2. Generalforsamling 
3. Drift og medlemshenvendelser 
4. Gæstedag og saunaadfærd 
5. Næste møder og arrangementer 
 
Ad 1 
Gennemgået likviditetsbudgettet. Det ser fortsat ud som forventet, og vi 
fortsætter med at have fokus.   
 
Ad 2 
Gennemgået formalia vedr. GF. Regnskabet afsluttes med udgangen af 
marts og sendes hurtigst muligt til revisor.  
 
Ad 3 
Varmeflytningsinstallationen og driftsopgaven er overdraget fra Logiks VVS’er 
til Frank og Søren. Der var stor ros til Søren for konstruktionen og for at have 
tænkt tanken og realiseret den. .Saunagulvene i de 3 nye saunaer nedkøles 
ved at varmen flyttes til de 3 nye omklædningsrum. Vi indgår aftale med et 
vvs firma som kan bistå med vedligehold af anlægget.  
Henrik har tilbudt at hjælpe os med småreparationer og er allerede gået i 
gang.  
Frank er gået i gang med forberedelserne til den offentlige åbning.  
Der er blevet pudset vinduer overalt, både inde og ude. Saunaerne var derfor 
slukkede. Trods orientering slap vi ikke for brok fra enkelte damemedlemmer.  
Det er frustrerende når bestyrelsesmedlemmer bruger deres fritid på at bistå 
ved vinduespudsning, at de så skal konfronteres med brok over at saunaen 
var slukket. Efter vedtægterne skal vi sikre bademulighed, ikke sauna.  
Der var fastbrændte olieaflejringer på indersiden af ruderne i store fælles fra 
gus. Medlemmerne må være  
obs på at de indånder olierne under gus, og gusmestrene må  være obs på at 
begrænse olierne af hensyn til egne og andres lunger. Der er oliefri gus.  
Der er kommet 1 henvendelse om stillesauna på dameafdelingen, og 1 om 
stillesauna på fælles. 



Der er kommet 1 henvendelse om at rengøring på dame ændres til 
natrengøring, og 1 henvendelse fra herre om at rengøring flyttes fra morgen 
til senere på dagen.  
Vi kan ikke imødekomme henvendelserne om ændring af rengøringstiderne.  
De nuværende tider passer bedst i forhold til vores brug, og natrengøring kan 
vi på ingen måde støtte. 
For så vidt angår ønsket om stillesauna, ønsker vi større grundlag at træffe 
beslutning på.  
Vi følger fortsat brugen af den lille damesauna. Indtil videre er der stadig 
plads. Det ekstra omklædningsrum til damerne benyttes af relativ få. Vi håber 
det bliver brugt mere, når der hen over foråret kommer flere damer. 
Vi er meget tilfredse med Agerholms rengøring, og håber forvaltningen 
vælger dem til rengøring i den offentlige åbningstid.  
 
 
Ad 4 
Vi har ikke fået tilbagemelding om problemer i forbindelse med den netop 
overståede gæstedag. Gæstedagen den 6. april er sæsonens sidste. 
Der er stadig problemer med hud på træ i saunaerne, og at nogen sidder på 
tynde håndklæder. Rasmus laver opslag. 
 
Ad 5 
 
April 
Bestyrelsesmøde 1. og 29. april  
Livredderuddannelse 12. og 13. april 
Cocktailgus 26. april  
 
Maj 
Standerstrygning 4. maj kl 15 
Livredderuddannelse 2.,3. og 4. maj 
Generalforsamling 6. maj   
 
Når der er livredderuddannelse er kongressen reserveret til livredderne, og 
kan ikke bruges af medlemmer.  Det gælder dog ikke, når der er 
standerstrygning  
 


